

buttons or switches located on the first floor and in the bedrooms.

General

The effectiveness of detectors and alarms intended to alert house and apartment dwellers to the presence of an intruder is determined to a large extent by the personal habits of the occupants, the physical size of the residence and its location. Posts interested in installing any such equipment should first write the Department for detailed information, a review of their requirements and an assessment of the reliability of any equipment they are considering.

Illumination of Property

If properly located, floodlights and ordinary 100 and 200 watt incandescent bulbs can play an effective role in dissuading criminals from attempting to penetrate a house or an apartment.

To achieve the ideal lighting arrangement, an attempt should be made to obliterate all shadows in which an intruder might hide. This may necessitate removing shrubs and cutting branches from trees. If it is not possible to achieve this objective, the lights should be positioned so that anyone attempting to reach the external walls of the building would have to cross an illuminated area.

At residences surrounded by large grounds, one or two floodlights are directed from the

sur les boutons ou bien sur les commutateurs qui se trouvent au premier étage et dans les chambres à coucher.

Généralités

L'efficacité des dispositifs de détection et d'alarme destinés à signaler la présence d'un intrus est déterminée dans une large mesure par les habitudes personnelles des occupants d'une maison ou d'un appartement, les dimensions du lieu de résidence et son emplacement. Les missions qui voudraient installer n'importe quel de ces dispositifs devraient d'abord écrire au Ministère pour en obtenir des renseignements précis, lui soumettre un exposé de leurs besoins et une évaluation de la fiabilité de tout équipement qu'elles ont en vue.

Illumination de la propriété

S'ils sont bien situés, les projecteurs et les ampoules électriques ordinaires de 100 et 200 watts peuvent jouer un rôle efficace en dissuadant les criminels qui essaient de pénétrer dans une maison ou un appartement.

Pour obtenir un éclairage idéal, on devrait essayer d'éliminer tous les coins d'ombre dans lesquels un intrus pourrait se cacher. Il faudrait pour cela enlever les abrisseaux et couper les branches des arbres. S'il est impossible d'y arriver, les sources de lumière devraient être placées de façon à ce que toute personne essayant d'atteindre les murs extérieurs de l'immeuble soit obligée de traverser un secteur illuminé.

Dans les résidences entourées de grands parcs, un ou deux projecteurs sont dirigés de la porte de